
Zápisnica  

zo zasadnutia Rady školy pri ZŠ s MŠ, Súľov-Hradná 64, 013 52 

  

Dátum a miesto konania:11. 09. 2023 o 17:00 hod. ; ZŠ, Súľov-Hradná 

Prítomní: Mgr. Ivana Mičuchová, Ing. Dáša Bučková, Lívia Seddaoui Pokorná, Mgr. Jana 

Šutarová,  Mgr. Anna Ďurajková, Ing. Ľubomír Baláž, Bc. Viktória Ciprichová, Ladislav 

Čička, Ing. Jaroslav Búšfy, Helena Hozdeková, RNDr. Ján Mekiňa, Peter Bušovský. 

Neprítomní: Anna Čičková. 

Program: 

1. privítanie členov a úvodné slovo 

2. kontrola uznesení z predchádzajúceho zasadnutia 

3. vyhodnotenie škol. roka 2022/2023, aktivít školy 

4. oboznámenie sa o počte prijatých žiakov do 1. ročníka/MŠ pre šk. rok 2023/2024 

5. zhodnotenie celoslovenského testovania žiakov 9. a 5. ročníka 

6. prerokovanie zmien v školskom poriadku 

7. prerokovanie školského vzdelávacieho programu 

8. informácia o personálnom, materiálnom a organizačnom zabezpečení výchovno- 

vzdelávacieho procesu, organizácia ďalšieho školského roka 2023/2024 

9. plán činnosti na šk. rok 2023/2024 (záujmová činnosť, projekty, spolupráca s 

rodičmi...) 

10. aktuálne problémy školy, diskusia a rôzne 

11. záver a ukončenie 

 

K priebehu zasadnutia: 

Ad 1: Zasadnutie Rady školy pri ZŠ s MŠ, Súľov-Hradná (ďalej len RŠ) otvorila 

predsedníčka Mgr. Ivana Mičuchová, ktorá privítala všetkých prítomných členov RŠ 

a prizvaného riaditeľa pre ZŠ Súľov – Hradná RNDr. Jána Mekiňu. Členovia RŠ boli s 

programom oboznámení v mailovej pozvánke na zasadnutie a program odsúhlasili. Za 

náhradnú zapisovateľku RŠ bola pre toto stretnutie zvolená Ing. Daša Bučková. Predsedníčka 

RŠ informovala nových členov o ich právach a povinnostiach vyplývajúcich zo Štatútu RŠ. 

Ide o štyroch členov, ktorí boli delegovaní zriaďovateľom za obec Súľov-Hradná na základe 

zápisnice z obecného zastupiteľstva konaného dňa 22. júna 2023, jedného člena za rodičov 

detí MŠ a jedného člena za pedagogických zamestnancov ZŠ, ktorí boli obaja zvolení v prvý 

týždeň školského roka 2023/2024 na neobsadené a voľné pozície. 

Na RŠ sa zúčastnil Peter Bušovský, ktorý nie je členom RŠ, preto bolo navrhnuté hlasovanie 

za prítomnosť verejnosti na zasadnutí RŠ.  

Hlasovanie: Za: 10 Proti: 0 Zdržal sa: 0 



 

Ad 2: Kontrola uznesení z predchádzajúceho zasadnutia priniesla nasledujúce zistenia: 

 

 Uznesenie: RŠ navrhuje zriaďovateľovi kontaktovať SAD, Žilina ohľadom zmeny 

grafikonu. RŠ upozorňuje na akútnu potrebu riešenia bezpečnostnej situácie detí z 

ranného autobusu z Jablonového. RŠ navrhuje zriaďovateľovi zabezpečiť dozorujúcu 

osobu, ako aj upraviť cestné značenie v okolí zastávky.   

 Nebolo splnené. 

Uznesenie: RŠ opätovne apeluje na zriaďovateľa a vedenie školy, aby 

prehodnotili nebezpečenstvo vyplývajúce z prechodu detí z ranného autobusu z 

Jablonového krížom cez cestu, ktorá nie je zabezpečená ani priechodom pre 

chodcov, ani nijakou dozorkonajúcou osobou, nakoľko hrozí kolízna situácia detí 

s autami prechádzajúcimi cez cestu I. triedy v obci Súľov-Hradná, ktorá ich 

môže ohroziť na zdraví a živote. 

 

 Uznesenie: RŠ odporúča zriaďovateľovi vzhľadom na veľký dopyt po využívaní 

telocvične, aby zvážil jej prenájom pre verejnosť. RŠ upozorňuje na potrebu kontroly 

certifikátov pre detské ihriská v MŠ, Súľov-Hradná a v MŠ, Jablonové. RŠ upozorňuje 

na akútnu potrebu riešenia bezpečnostnej situácie žiakov pohybujúcich sa v areáli 

školy, ktorý nie je oplotený. RŠ navrhuje zriaďovateľovi prerokovať možnosti 

doplnenia oplotenia na obecnom zastupiteľstve. 

 Nebolo splnené. 

Uznesenie: RŠ ešte raz vyzýva zvážiť možnosti prenájmu telocvične, pričom 

riaditeľovi školy bola odovzdaná písomná žiadosť DHZ Jablonové o možnosť 

využívať priestory telocvične na tréningy detí. Zároveň DHZ Jablonové požaduje 

písomnú odpoveď na uvedenú žiadosť. Zároveň RŠ apeluje na vedenie ZŠ Súľov 

– Hradná skontrolovať certifikáty detských ihrísk v areáloch oboch MŠ 

a zároveň zabezpečiť ošetrenie a náter detského ihriska v MŠ Súľov.  

 

Ad 3: vyhodnotenie školského roka 2022/2023, aktivít školy  

Riaditeľ ZŠ vyhodnotil uplynulý školský rok 2022/2023, poskytol informáciu o aktivitách 

žiakov školy na rôznych súťažiach -  športového zamerania (pinpongový, a iné) alebo na 

vedomostných súťažiach (matematické, literárne). Žiaci ZŠ sa zúčastňujú rôznych súťaží, kde 

v mnohých získavajú aj pódiové umiestnenia. Do pozornosti členom RŠ uviedol umiestnenie 

žiaka 3. ročníka Michala Hrehora na celoslovenskom kole recitačnej súťaže Šaliansky Maťko, 

kde žiak skončil prvý.  

Zároveň uviedol, že v školskom roku 2022/2023 sa podarilo úspešne dokončiť a otvoriť 

školskú knižnicu, ktorá bude slúžiť všetkým žiakom školy a verejnosti.  

 

Ad 4: Oboznámenie sa o počte prijatých žiakov do 1 ročníka/MŠ 



Riaditeľ ZŠ poskytol informáciu o predbežných počtoch prijatých detí, žiakov a tried 

v školskom roku 2023/2024, ktorú mali k dispozícii všetci členovia RŠ vopred 

prostredníctvom mailovej komunikácie. Nikto z členov nemal výhrady. 

 

Ad 5: Zhodnotenie celoslovenského testovania žiakov 9. a 5. ročníka 

Riaditeľ ZŠ poskytol informácie o Testovaní žiakov 9. ročníka, keďže Testovanie 5 sa 

neuskutočnilo, a zároveň poskytol  Správu o výchovno-vzdelávacej činnosti detí, ktorú mali k 

dispozícii všetci členovia RŠ vopred prostredníctvom mailovej komunikácie. Nikto z členov 

nemal výhrady. 

 

Ad 6: Prerokovanie zmien v školskom poriadku.  

RŠ berie na vedomie informáciu od pána riaditeľa ZŠ o školskom poriadku. RŠ odporúča 

zapracovať do školského poriadku informáciu o ospravedlnení dieťaťa v čase neprítomnosti v 

ZŠ s MŠ, Súľov – Hradná. Ak je dieťa-predškolák v MŠ neprítomné menej ako 7 dní, tak 

môže dieťa ospravedlniť zákonný zástupca, v prípade vymeškania viac ako 7 po sebe 

pracovných dní, tak je potrebné mať potvrdenie od ošetrujúceho lekára.  

V prípade žiaka ZŠ, je nutné potvrdenie od lekára v prípade vymeškania viac ako 5 

vyučovacích dní (víkendy a sviatky sa nepočítajú). 

Nikto z členov nemal výhrady. 

 

Ad 7: Prerokovanie školského vzdelávacie systému.  

Riaditeľ ZŠ poskytol členom RŠ informácie o vzdelávacom systéme na škole. Uviedol, že 

škola sa snaží poskytnúť žiakom 100 % odbornosť vyučovania predmetov, ale je obmedzená, 

lebo je to malá škola.  

Nikto z členov nemal výhrady.   

 

Ad 8: Informácia o personálnom, materiálnom a organizačnom zabezpečení pre rok 

2023/2024  

Riaditeľ ZŠ poskytol informácie o pedagogicko–informačnom a materiálno–technickom 

zabezpečení výchovno-vzdelávacieho procesu pre rok 2023/2024, ktorú mali k dispozícii 

všetci členovia RŠ vopred prostredníctvom mailovej komunikácie. 

Nikto z členov nemal výhrady. 

 

Ad 9: Plán činnosti na šk. rok 2023/2024 (záujmová činnosť, projekty, spolupráca s rodičmi)  

Riaditeľ ZŠ poskytol členom RŠ Plán úloh na školský rok 2023/2024, ktorú mali k členovia 

k dispozícií vopred prostredníctvom mailovej komunikácie.  Členov RŠ oboznámil o ponuke 

krúžkov pre žiakov školy, rôzne projekty, ktoré sú v pláne na školský rok 2023/2024, aj 

o rôznych plánovaných aktivitách školy.  

 



Ad 10: Aktuálne problémy školy, diskusia a rôzne  

RŠ sa informovala na stav požiadaviek  MŠ, ktoré predniesla na zasadnutí RŠ zo dňa 

09.05.2023, ktoré okrem iného obsahovali: 

- zakúpenie nového vysávača do MŠ, Jablonové, 

- upevnenie zábradlia v MŠ, Jablonové na schodisku, 

- zakúpenie SIM karty/mobilu pre zástupkyňu, ktorá ho potrebuje pre pracovné záležitosti a je 

nútená využívať vlastný, 

-  požičanie tepovača na zabezpečenie hygienických štandardov a upratovania počas letných 

prázdnin, 

- namontovanie zvončeka s kamerou do MŠ, Jablonové , 

- zakúpenie sieťok na okná pre MŠ, Jablonové, 

- vybudovanie/vyčlenenie miestnosti pre vedúcu jedálne, zástupkyňu a upratovačku, 

- inštalácia svetla a striešky do MŠ, Súľov. 

Pán riaditeľ sa vyjadril, že na zasadnutí RŠ dňa 09.05.2023 bola zo strany p. Macekovej 

prečítaná nesprávna a neaktuálna správa. Mnohé požiadavky sú aj napriek tomu zrealizované 

a ukončené a na niektorých sa intenzívne pracuje (zábradlie). 

 

Ad 11:  

Členka RŠ Anna Ďurajková informovala o potrebe upraviť niektoré body Štatútu RŠ, ktoré 

budú zapracované vo forme Dodatku č. 1 k Štatútu RŠ. 

Hlasovanie: Za:10  Proti: 0 Zdržal sa: 0 

 

Ad 12: Členovia RŠ sa spoločne dohodli, že najbližšie riadne zasadnutie RŠ sa uskutoční v 

pondelok13. novembra 2023 o 17.00 hod. v priestoroch školy (ak sa v prípade zásadných a 

dôležitých zmien v rámci školy neuskutoční  mimoriadne stretnutie v skoršom termíne). 

Hlasovanie: Za: 10 Proti: 0 Zdržal sa: 0 

Predsedníčka RŠ v závere ukončila zasadnutie RŠ a poďakovala všetkým prítomným za 

ichúčasť. 

 

V Súľove-Hradnej 16. 09. 2023 

 

 

Zápisnicu vyhotovila: zapisovateľka Ing. Daša Bučková      .......................................... 

          podpis 

 

Zápisnicu overil: predsedníčka RŠ Mgr. Ivana Mičuchová   ........................................ 

          podpis 


